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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:1211 Utredningen om internationella adoptioner

Hösten 2021 tillsatte den förra regeringen en utredning som ska utreda och 
klarlägga omständigheter kring internationella adoptioner till Sverige från 
1950-talet fram till i dag, dels i förhållande till de ursprungsländer varifrån flest 
adoptioner skett till Sverige, dels gällande de ursprungsländer där det finns 
starka misstankar om att det förekommit oegentligheter.

Utredningen skulle ha redovisat sitt resultat hösten 2023 men fick efter 
önskemål sitt uppdrag förlängt. Nu börjar tiden närma sig för när 
överlämningen av utredningen ska ske. Intresset för utredningens resultat är 
stort från berörda organisationer och privatpersoner. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall: 

 

Finns det en planerad dag för överlämnandet, och kommer detta tillfälle att vara 
öppet för allmänheten? 

………………………………………

Ulrika Westerlund (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-26
Besvaras senast
2025-06-04 kl. 12.00


